
Referat fra styremøte 23-09 HSSK

Tid:                 1. november 2023

Sted:               Sola Sjø. Mimrehallen

Tilstede:         Hadle Eide Dahle, Øyvind Breda, Hans Alnes, Dag Johansen, Einar Kverneland, Mia 
Koløy

Kopi:

Saksliste:

1. Referat fra siste møte
2. Medlemsstatus (123)
3. Økonomi
4. Agendapunkter behandlet på styremøtet (6-14)
5. Neste møte
6. Referat. Referat 23-08 gått gjennom
7. Medlemsdatabasen viser 123 medlemmer.  Purret opp
8. Økonomi. Klubbens økonomi er god og kontantstrøm som forventet på dette tidspunktet
9. Aktiviteter.  1: Hadle jobber med å få til besøk til bilmuseet til Olav Stangeland på Tjelta. 

Besøket til bilmuseet legges i etterkant av et ordinært medlemsmøte. 2: Mia har ikke hørt 
noe mer fra Avinor sin pensjonistklubb. 3: Det kan være interessant å få høre mer om 
HeliOne, lokalt og globalt. Einar er i kontakt med Morten Johannessen, Morten prøver å 
tilpasse sin schedule til å passe et medlemsmøte.    4:Fellestur til våren ? Forslag om tur på 
Telemarkskanalen, dagstur på Ørsdalvatnet. Her er det bare å la de "grå cellene" arbeide å 
komme opp med forslag. Passe tidspunkt kan være medio juni.

10. Julebord 2023. Går som planlagt og holdes 24. november på Sola Strandhotel etter samme 
mal som i 2022. Kontrakt er signert og foreløpig er 35 dobbeltrom og 5 enkeltrom bestilt. 
Einar har bestilt musikk som i før. Påmelding og betaling innen 5. november, etter samme 
mal som i 2022. 38 påmeldt pr 29.okt

11. Fellesmøte:  Hadle viser bilder og forteller om tur til England, Bournemouth
12. Supplering til kantinedriften.  Hadle følger opp nødvendig bevertning neste møte.
13. Vinlotteriet. Går sin gang med godt supplement til klubbens økonomi
14. Neste møte:  6. desember. 
15. Hadle sender ut kort agenda i forkant av neste møte

Hadle Eide Dahle

Sekretær

Fellesmøtet :

 Hadle viste bilder og fortalte om tur til England
 Servert vafler og kaffe.
 54 medlemmer møtte.

 


